

التعديلات المطلوبة للنظام الأساس للشركة

التعديل الأول: تعديل المادة السابعة (رأس المال)

قبل التعديل:

حدد رأس مال الشركة المصدر بـ مليار ومئتان مليون ريال سعودي (1200000000,0) ريال سعودي مقسم إلى (1200000000) سهم أسمي متساوية القيمة، قيمة كل منها (10,0) ريال سعودي، وجميعها أسهم عادية مقابل حصص نقدية، وقيمة المدفوع منه نقداً مبلغ مليار ومئتان مليون ريال سعودي (1200000000,0) ريال سعودي، وقد تم إيداع المبالغ النقدية المدفوعة من رأس المال المصدر لدى أحد البنوك المرخص لها.

بعد التعديل:

حدد رأس مال الشركة المصدر بمليارين وأربعمئة مليون ريال سعودي (2,400,000,000) ريال سعودي مقسم إلى (2400000000) سهم أسمي متساوية القيمة، قيمة كل منها (10.0) ريال سعودي، وجميعها أسهم عادية مقابل حصص نقدية، وقيمة المدفوع منه نقداً مبلغ مليارين وأربعمئة مليون ريال سعودي (2,400,000,000) ريال سعودي، وقد تم إيداع المبالغ النقدية المدفوعة من رأس المال المصدر لدى أحد البنوك المرخص لها.

First Amendment: Amendment to Article 7 (Capital)

Amended Text:

The share capital of the Company shall be two billion, four hundred million Saudi Riyals (2,400,000,000) divided into (240000000) nominal shares of equal value of (SAR 10.0) each, all of which are ordinary shares in exchange for cash contributions. The value paid in cash is two billion, four hundred million Saudi Riyals (2,400,000,000) Saudi Riyals.

The paid cash amount of the issued share capital are deposited with a licensed bank.

Original Text:

The share capital of the Company shall be one billion, two hundred million Saudi Riyals (1200000000,0) divided into (120000000) nominal shares of equal value of (SAR 10,0) each, all of which are ordinary shares in exchange for cash contributions. The value paid in cash is one billion, two hundred million Saudi Riyals (1200000000,0) Saudi Riyals.

The paid cash amount of the issued share capital are deposited with a licensed bank.

التعديل الثاني: تعديل المادة الثامنة (الاكتتاب في الأسهم)

قبل التعديل:

اكتتب المساهمون في كامل أسهم رأس المال
المصدر البالغة (12000000000,0) ريال سعودي
مدفوعة بالكامل.

بعد التعديل:

اكتتب المساهمون في كامل أسهم رأس المال
المصدر البالغة (2,400,000,000) ريال سعودي
مدفوعة بالكامل.

Second Amendment: Amendment to Article 8 (Subscription for Shares)

Amended Text:

The shareholders have subscribed to the entirety of the issued share capital amounting to (SAR 2,400,000,000), which has been fully paid up.

Original Text:

The shareholders have subscribed to the entirety of the issued share capital amounting to (SAR 1200000000,0), which has been fully paid up.

Shukran!
شُكْرًا